

《单词百科:immunization是什么意思?immunization怎么发音?immunization的解释和用法》

英语单词immunization是什么意思?immunization怎么读?immunization怎么发音?简答网为您整理了immunization的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



immunization怎么读

immunization的读音:[, ɪ m j ū n a ɪ 'ze ɪ ʃ n]

immunization的意思

1、n.免疫;

immunization的近义词

1、**injection** n.注射;注射剂;[医]充血;(卫星等的)入轨;

- 2、**inoculation** n.接芽;预防接种;
- 3、**jab** vt.猛刺;猛击;猛碰;
- 4、**shot** n.射击;优秀射手;弹丸;一席话;投篮;铅球;照片;镜头;注射;少量饮料;;
- 5、**vaccination** n.种痘, 接种;牛痘疤;

immunization的双语例句

- 1、Objective : To explore novel strategy for soman antidote by chemical immunization.

文摘:目的: 探索用化学免疫方法防治梭曼中毒.

- 2、Study immunological adjuvant function of biodegradable microspheres for DNA immunization.

探讨生物可降解微球对基因免疫的增强作用.

- 3、One of the method is immunization with antibodies to adipocyte plasma membrane.

脂肪细胞膜免疫技术是一种降低动物脂肪的新方法.

- 4、Objective To construct a semisynthetic phage antibody library for by-passing immunization.

目的构建半合成抗体库,不经免疫制备抗体.

- 5、How can districts assist with Polio eradication during national immunization campaigns?

地区于全国免疫运动中如何能参与根除小儿麻痹等疾病?

- 6、Immunization for parvo is usually included in your dog's distemper vaccine.

细小疫苗通常包含在犬瘟热疫苗中.

- 7、What are the health requirements i . e. immunization, medical examination etc.

有什么健康的要求,即免疫, 体检等?

- 8、Health immunization flow, storage and recovery will not pollute the environment.

卫生免疫,周转, 存放和回收均不污染环境.

9、Gavi (GAVI) was formerly the Global Alliance for Vaccines and Immunization.

GAVI 的前身是全球疫苗免疫联盟.

10、Objective : To explore strategy for soman antidote by chemical immunization.

目的: 探索用化学免疫方法防治梭曼中毒.

11、Health workers spread the word about the benefits of immunization.

医疗工作者宣传关于接种疫苗的好处。

12、GAVI was formerly the Global Alliance for Vaccines and Immunization.

它的前身是全球疫苗防疫联盟.

13、Appropriate immunization against tetanus must be given to all patients with full thickness burn injury.

对所有全厚度烧伤的病人都必须给予破伤风免疫注射.

14、Outbreaks are due to low immunization coverage, malnutrition, and vitamin A deficiency.

麻疹的发生与疫苗接种的普及率低, 营养不良及维生素A缺乏症有关.

15、Strengthening the construction and management of primary health care and immunization network.

进一步加强基层卫生防疫网的建设和管理.

以上是简答网为您整理的immunization怎么读的相关信息, 希望对大家有一定的帮助。查看更多关于immunization的用法、immunization的释义、immunization的相关详情请点击: <https://dict.jiandongshicai.cn/immunization>